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 Geachte PvdA-fractie en overige leden van de gemeenteraad, 

Uw fractie heeft op 12 oktober schriftelijke vragen gesteld over de verkeersveiligheid op de
Aurelius. Met deze brief beantwoorden wij uw vragen.

1. Op welke wijze is het college in gesprek gegaan met de bewoners van de Aurelius e.o. in
Elst na ontvangst van een lijst van handtekeningen van buurtbewoners, met informatie
over de verkeerssituatie in hun woonstraten en op aanliggende kruispunten, die door hen
als onveilig worden beschouwd ?
In september 2019 dienden een aantal bewoners op de Aurelius een melding in over de 
verkeerssituatie op de Aurelius. Op basis van deze melding heeft de gemeente een 
snelheidsmeting uitgevoerd. Uit deze meting bleek dat 93% van weggebruikers zich hield aan de 
maximumsnelheid van 30km/u en dat gemiddeld 160 voertuigen per dag gebruik maken van dit 
wegvak. Op basis van deze meting heeft de gemeente besloten om geen verdere 
verkeersmaatregelen toe te passen. 

De bewoners van de Aurelius besloten daarop om Veilig Verkeer Nederland (VVN) in te schakelen 
voor een verkeerskundig advies. VVN kwam tot de conclusie dat de verkeerssituatie voor 
voetgangers en fietsers niet optimaal was. VVN liet optekenen dat het wenselijk was om de 
gereden snelheden op het wegvak te verlagen en heeft in haar rapport een aantal voorstellen 
gedaan om deze situatie te verbeteren. Na het uitkomen van het rapport heeft een tweetal 
bewoners van de Aurelius wederom contact opgezocht met de gemeente om het rapport en de 
verkeerssituatie te bespreken. In juli van dit jaar is er ambtelijk en bestuurlijk overeengekomen om 
naar mogelijkheden te kijken om de gereden snelheid te verlagen door middel van gedrag- en 
attentie verhogende maatregelen, welke ook zijn benoemd in het rapport. De bewoners vonden 
echter dat de gemeente maatregelen moet nemen om de kruisingen op de Apollo en de Donar te 
verbeteren en de hoeveelheid doorgaand verkeer op de Aurelius te verminderen. 

Het college heeft daarom op donderdag 22 oktober, in de persoon van de verantwoordelijk 
wethouder Verkeer W. Hol, wederom een gesprek gehad met de bewoners om de verkeerssituatie 
te bespreken. De bewoners hadden hierbij de volgende drie bespreekpunten:

- De gereden snelheid van het gemotoriseerde verkeer te verlagen;
- De verkeersveiligheid bij de kruisingen met de Apollo en de Donar te verbeteren;
- De hoeveelheid doorgaand verkeer verminderen.
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Van dit overleg is een gespreksverslag gemaakt waarin de afspraken voor het vervolg zijn 
vastgelegd. Het college maakt uiteindelijk een afweging in het algemene belang van 
verkeersveiligheid en mobiliteit van de gehele buurt/wijk. 

Vraag 2. Welke heldere afspraken zijn met de bewoners gemaakt over de manier waarop zij
betrokken zouden zijn bij de afweging van mogelijke maatregelen?
VVN heeft in haar rapport een aantal maatregelen benoemd om de verkeerssituatie op de Aurelius 
te verbeteren. Tijdens het overleg met het college hebben bewoners de mogelijkheid gekregen om 
hun voorkeursmaatregelen te benoemen. 

Bij de afweging van de maatregelen om de gereden snelheid te verlagen, de overzichtelijkheid bij 
de kruisingen te verbeteren en voor de afsluiting op de Claudius worden naast de bewoners van 
de Aurelius ook de belangengroepen (Wijkplatform, hulpdiensten) betrokken. Daarnaast informeert 
het college ook de bewoners van de omliggende straten. De communicatie met de 
belangengroepen en de bewoners wordt afgestemd met de bewoners van de Aurelius. Ook de 
onderbouwing voor een eventueel verkeersbesluit zal worden afgestemd met de bewoners.

Vraag 3. Welke stappen zijn ondernomen om tot gezamenlijke inzichten over de verkeersveiligheid
en mogelijke maatregelen te komen ?
In het antwoord op vraag 1 leest u het traject dat tot dusver is doorlopen met de bewoners om tot 
gezamenlijke inzichten te komen over de mogelijke maatregelen. 

Vraag 4. Met welke betrokkenen heeft het college overleg gevoerd?
Het college heeft gesprekken gevoerd met twee bewoners van de Aurelius; één bewoner van de
Apollo en de verkeersadviseur van VVN.

Vraag 5. Op welke wijze heeft het college een afweging gemaakt van de voorkeursmaatregelen,
zoals die worden genoemd in het rapport van Veilig Verkeer Nederland?
VVN heeft in haar rapport per maatregel de voor- en nadelen benoemd. De
voor- en nadelen van de verschillende maatregelen onderschrijft het college. Uitgangspunt van het 
college is dat de te nemen maatregelen geen negatief effect mogen hebben voor de mobiliteit, het 
wooncomfort en de verkeersveiligheid op de Aurelius en in de rest van de wijk. Daarom gaat het 
college de maatregelen ook voorleggen aan de bewoners in de omliggende straten en aan 
belangengroepen, zoals hulpdiensten en het wijkplatform Elst Oost.

Vraag 6. Welk tijdpad over een besluitvorming is met de bewoners overeengekomen?
Op korte termijn worden de bewoners uit de buurt en de belangengroepen door
de gemeente geïnformeerd over de mogelijke maatregelen. De communicatie zal in samenspraak 
plaatsvinden met de bewoners van de Aurelius. Het college wil de bewoners uit de wijk en de 
belangengroepen de mogelijkheid geven om te reageren op de maatregelen. Het college is nog 
aan het kijken wat een redelijke termijn is om te reageren voor de bewoners. Als het college de 
reacties van bewoners en belangengroepen heeft verzameld, gaat het college een besluit nemen 
over de maatregelen. 

7. Hoe houden college en bewoners elkaar op de hoogte van mogelijke acties en/of
maatregelen ?
Het college neemt contact op met de bewoners als de brieven richting de bewoners en de 
belangengroepen klaar zijn. Als de reacties op de brieven binnen zijn, dan zal het college 
wederom contact zoeken met de bewoners van de Aurelius om de ingekomen reacties te 
bespreken.
Als de maatregelen worden toegepast en aangelegd zal het college ook contact opzoeken met de 
bewoners van de Aurelius. 
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8. Is het college bereid op korte termijn opnieuw in overleg te treden met de bewoners van
de Aurelius e.o. en de raad te informeren over de uitkomsten van dat overleg?
In de antwoorden van vraag 6 en 7 is het vervolgproces beschreven, daarin is onder andere een 
overleg met de bewoners van de Aurelius opgenomen. 

Hoogachtend,

burgemeester en wethouders,
de gemeentesecretaris,

P.J.E. Breukers

de burgemeester, 

R.P. Hoytink-Roubos 


